
Rada města Vracov 

 

Věc: zpráva pro Radu města Vracov s doporučením klientů pro umístění do DPS ve Vracově. Zpráva je 

za období 01.01.2024 – 31.10.2024. 

 

Naše komise se sešla za uplynulé období tohoto roku 7x, kdy byly řešeny průběžně problémy 

s návykovými látkami u mladé populace. 

Seznámily jsme se s činností zdravotně postižených, jejich aktivitami a problémy, s novými zákony a 

předpisy. Byly nám sděleny výsledky jejich kuželkářských turnajů. Poslední turnaj se bude konat 

v Kyjově 29.11.2024 za účasti představitelů města Kyjova s jejich starostou Františkem Luklem. 

Poslední zasedání jsme měly 21.10.2024 za účasti paní Petry Sabáčkové, vedoucí DPS Vracov. V DPS 

Vracov je k dispozici byt po panu Novotném, který odešel do DD v Kyjově. Dle sdělení paní vedoucí se 

bude opravovat. Výtah v DPS je opraven a plně zprovozněn k 31.10.2024.  

Dle přiloženého seznamu a po prošetření zdravotního stavu žadatelů, byli komisí doporučeni tito 

žadatelé: Svobodová Marta, Březinová Ludmila, Mičulková Jaroslava, Kopřivová Marie a s omezením 

(podmínkou dočasného ubytování, zdali bude dodržován režim a řád provozu a služeb) Procházka 

František. Všem bylo přislíbeno, že od 01.11.2024 se mohou ubytovat. 

 

 

 

Ve Vracově 31.10.2024                                                 MUDr. Božena Hofrová 

                                                                                                                  předsedkyně soc. zdr. komise 

            

   


